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Malšický zpravodaj
pro Čenkov, Dobřejice, Lány, Malšice, Maršov, Oboru, Třebelice, Všechlapy

Co se děje u nás v obci?
Vítejte u Malšického zpravo-
daje v novém roce 2024, ve
kterém opět najdete pozvání
na mnoho kulturních, spor-
tovních a společenských akcí
a výletů, také kurzy ručních
prací. Je za nimi spousta práce
lidí, které dění v obci zajímá
a snaží se pro nás akce aktivně
vymýšlet a připravovat. Jejich
aktivity se zaměřují na všechny
věkové skupiny. Myslím, že si
každý podle svých zájmů
vybere, nabídka bude jako
vždy pestrá. Už v tomto zpra-
vodaji zveme na masopustní
průvod Malšicemi, velikonoční
odpoledne, přednášky, verni-
sáže v Galerii Františka Peterky
aj. Zpravodaj bude v tomto
roce vycházet 6x. Uzávěrka
a vydání zpravodaje je zve-
řejněno na stránkách městyse.

Rozvoj v městysu bude pro-
bíhat i po stránce stavební,

z ušetřených peněz plánujeme
v tomto roce postavit halu pro
hasiče, instalaci nového
mobilního rozhlasu nejen
v Malšicích, ale i ve všech
našich místních částech,
opravu místní komunikace
včetně chodníku od benzinové
pumpy směrem ke kulturnímu
domu, alespoň jeden chodník
z celkových třech plánova-
ných, na které máme stavební
povolení a s projektantem
domlouváme projekt na revi-
talizaci náměstí. Zkrátka zase
se toho bude dít hodně.

Žádosti o dotace máme poda-
né na dva rybníky, a to v Do-
břejicích a ve Všechlapech za
obcí, na rekonstrukci stropu
v jídelně naší školy a na oplo-
cení tenisových kurtů v areálu
ZŠ. Připravujeme žádosti
o dotace na dětské hřiště u MŠ
a na lesní cestu u Maršova.

Přesně před rokem jsem vám
psala, že finišujeme se zpra-
cováním výběrového řízení na
přístavbu mateřské školy, vý-
sledek výběrového řízení
schválilo zastupitelstvo 13. 2.
2023 a ani ne po roce
otevíráme přístavbu mateřské
školky pro 24 dětí. Naše
mateřská škola s celkovou
kapacitou 120 dětí tak patří
mezi velké mateřské školy. To
je fajn, ale na naší mateřské
škole je nejvíce obdivuhodná
její činnost, lépe řečeno čin-
nost paní učitelek s dětmi,
která přesahuje rámec školky,
a její aktivity cílí na komunikaci
a život v městysu. Je to
obdivuhodné, více se dočtete
v okénku mateřské školy níže.

Další velká stavba, čistírna
odpadních vod, byla po in-
tenzifikaci a modernizaci zko-
laudována v režimu ročního
zkušebního provozu. Obě
velké stavební akce se sice

nedají srovnávat, ale obě
stavby nám všem slouží, a ještě
vypadají moc povedeně.

Co se ještě děje v obci?
Téměř ve všech místních čás-
tech se pracuje na komplexní
pozemkové úpravě. V Malši-
cích jste si všimli geodetů, kteří
zatloukají kolíky po obvodu
obce, ano, to je postupné vyty-
čování vnější a vnitřní hranice
pozemkové úpravy v Malši-
cích. Na vaše dotazy jsme
informaci zveřejnili na strán-
kách městyse.

Co se ještě děje v obci najdete
v zápisech ze zastupitelstva,
která se konala koncem a za-
čátkem roku a jsou součástí
zpravodaje. Co se ještě bude
dít : „pouťáci“ rozhodli, že pouť
v Malšicích bude 26. 5.

Hezké dny
Miloslava Šebková
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1/ Jednání zastupitelstva Měs-
tyse Malšice zahájila starostka
Miloslava Šebková a konstato-
vala, že je přítomno 9 zastupi-
telů, zasedání zastupitelstva je
tak usnášení schopné a schva-
lovací kvórum činí 6 hlasů.

Za ověřovatele zápisu navrhla
pana Petra Nováka a pana An-
tonína Randu, zapisovatelkou
jmenovala paní Ladu Kupko-
vou. Všemi hlasy schváleno.
Dále konstatovala, že zápis
z minulého zasedání byl řádně
vyvěšen na úřední desce,
nebyly vzneseny žádné připo-
mínky a byl tudíž schválen.

2/ V tomto bodě starostka
pohovořila o navrženém roz-
počtu na rok 2024. Předložila
zastupitelům návrh tak, jak byl
zveřejněn a projednán finan-
čním výborem dne 22. 11.
2023. Uvedla, že rozpočet je
navržen jako schodkový, scho-
dek bude hrazen z přebytku
loňského roku. Prostředky na
běžném účtu v odhadované
výši cca 35 milionů Kč, bude
možné použít na plánované
investiční akce. Náklady na
provoz ZŠ jsou navrženy ve
výši cca 6,5 mil. Kč, v této
částce je provozní rozpočet
školy a finance na dětské hřiště
u školy, oplocení areálu atd.
Dále byla do návrhu zapra-
cována žádost TJ Malšice
o neinvestiční dotaci 300.000
Kč. Předseda starostce vysvět-
lil, že v tomto roce nebudou
dotace, navýšení příspěvku
tedy částečně pokryje vzniklý
schodek. Na straně příjmů mů-
žeme počítat s příjmem dotace
na lesní cestu cca 4 mil. Kč,
s dotací od Jihočeského kraje
na kofinancování výstavby

ČOV 2,5 mil. Kč. Na straně
výdajů jsou zapracovány in-
vestice na výstavbu haly pro
hasičskou techniku 10 mil. Kč,
stejná částka je zatím navržena
na stavbu chodníku v Malši-
cích. Rozhodnutí o stavbě
chodníku proběhne dle vý-
sledku žádosti o dotaci na SFDI.
Dále se počítá s rozšířením
veřejného osvětlení k novo-
stavbám u pily za cca 1 mil. Kč,
zatím je ve fázi projektové
dokumentace. A s novým bez-
drátovým rozhlasem, na který
je rozpočet také cca 1 mil. Kč.

Usnesení č. 92/22/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo rozpočet na rok
2024. Rozpočet je schválen
v úrovni paragrafů, jako
schodkový, příjmy 57.135.000
Kč, výdaje 62.320.000 Kč a ná-
klady na financování (splátky
úvěrů) 1.000.000 Kč. Schodek
6.185.000 Kč bude hrazen
z přebytku roku 2023.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

3/ Starostka předložila zastu-
pitelům Plán inventur Městyse
Malšice na rok 2023 a složení
inventarizačních komisí pro
inventarizaci na rok 2023.

Usnesení č. 93/22/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo Plán inventur
a složení inventarizačních
komisí na rok 2023.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

4/ V tomto bodě starostka
předložila zastupitelům 20. roz-
počtové opatření roku 2023,
které bylo schváleno v pravo-
moci starostky a je předloženo
na vědomí. Je v něm hlavně
zapracován příjem dotací na
hospodaření v lesích. Zastu-
pitelé vzali 20. rozpočtové
opatření roku 2023 na vědomí.

5/ V tomto bodě starostka
poukázala na nepřesnosti
v současné vyhlášce o místním
poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství. Na
minulém zasedání byla schvá-
lena výše poplatku pro rok
2024, což je v pořádku, ale je
nutná formální úprava vyhláš-
ky. Ve vyhlášce již nemá být
článek 8 a článek 9, které se
týkají vymáhání poplatků. To
se řídí zákonem a nemusí proto
již být součástí vyhlášky. Mění

se výše vymáhání poplatku,
který může být nově vymáhán
ve dvojnásobné výši, místo
trojnásobné. Starostka navrhla
schválit vyhlášku jako celek,
její zákonnost je upravena ve
spolupráci s MV.

Usnesení č. 94/23/ZM:
Zastupitelstvo městyse schvá-
lilo Vyhlášku o místním po-
platku za obecní systém
odpadového hospodářství.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

6/ Různé
a) Starostka předložila zastu-

pitelům soupis drobného ma-
jetku, který městys nakoupil
pro základní školu. Tento
majetek je výhodné svěřit ZŠ
k hospodaření. Majetek užívají
a mohou ho tedy efektivněji
spravovat a inventarizovat.
Jedná se o majetek v celkové
výši 182.809,24 Kč.

Usnesení č. 95/23/ZM:
Zastupitelstvo městyse schvá-
lilo převod výše uvedeného
drobného majetku k hospo-
daření Základní a Mateřské
škole Malšice.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

b) Stejně jako každý rok, pro-
běhla v Základní a Mateřské
škole Malšice veřejnoprávní
kontrola, kterou dne 23. 11.
2023 provedl auditor Ing. Jan
Svoboda. Kontrola proběhla
bez negativních zjištění.

c) Starostka informovala za-
stupitele o zahájení územního
řízení na výstavbu haly pro
hasičskou techniku. Začátkem
roku by mohlo být vydané sta-
vební povolení, pak proběhne
výběrové řízení a poté stavba
haly. Samotná stavba by ne-
měla být tak drahá , cca
3.000.000 Kč, nejdražší budou
zpevněné plochy a sítě.

d) Starostka předložila za-
stupitelům návrh Smlouvy
o smlouvě budoucí č. TA-
001030085140/002-EMMI
o zřízení věcného břemene na
stavbu Čenkov u Malšic Neužil
přípojka NN. Zastupitelé se
shodli na jednorázové úplatě
za věcné břemeno ve výši
10.000 Kč. V tomto bodě ještě
starostka pohovořila o stavu

zastupitelstva  městyse Malšice

konaného dne 7. 12. 2023

Místo konání:
Galerie Františka Peterky

Začátek: 16.00 hodin

Zasedání řídil:
starostka
Miloslava Šebková MBA

Přítomni:
Ing. Hejný Pavel,
Ing. Janoušek Jaroslav,
Ing. Kašpar Pavel,
Ing. Křivánek Ladislav,
Ing. Novák Martin,
Novák Petr,
Ing. Randa Antonín,
Mgr. Sassmann Alois,
Šebková Miloslava MBA

Omluveni:
Mgr. Klíma Pavel,
Miňha Milan Dis.

Zapisovatelka:
Kupková Lada

Ověřovatelé zápisu:
Novák Petr,
Ing. Randa Antonín

Hosté: 2

Občané: 10

Návrh programu:
1.   Zahájení
2.   Návrh rozpočtu na rok

2024
3. Schválení plánu inventur

a složení inventarizačních
komisí

4. Rozpočtová opatření roku
2023

5. Obecně závazná vyhláška
– o místním poplatku
za obecní systém odpado-
vého hospodaření

6. Pozemky
7. Různé
8. Diskuse
9. Závěr

ZÁPIS 10.Z ZASEDÁNÍ

Pokračování na str. 3 >>>
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jednání s firmou E.GD, ohledně
přeložky NN na stavbě Pří-
stavba MŠ. Firma předložila
položkový rozpočet až na
požádání starostky, přitom šlo
o částku téměř 500.000 Kč.
Rozpočet nechala zkontro-
lovat rozpočtářem, námitky
k rozpočtu zpracoval technic-
ký dozor, dále bude probíhat
ústní jednání nad některými
položkami.

Usnesení č. 96/23/ZM:
Zastupitelstvo městyse Mal-
šice schváli lo za zřízení
věcného břemene u stavby
Čenkov u Malš ic Neuži l
přípojka NN, částku 10 000 Kč.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

e) Na starostku se obrátila
paní Smetanová z MAS Krajina
srdce ohledně výzvy programu
EFEKT, o kterém informovala
při návštěvě jednání zastu-
pitelstva. Výzva bude otevřena
od března příštího roku. Po
žádosti o podrobnější vysvět-
lení programu zastupitelům,
navrh la paní Smetanová
schůzku v týdnu od 8. 1. do 12.
1. 2024. Na schůzce bude
projednána žádost o dotaci na
zpracování energetické kon-
cepce, případně na zavedení
energetického managementu.
Zastupitelé se shodli na ter-
mínu schůzky ve středu 10. 1.
2024 od 17:00 hodin.

f) Pan Pavel Kašpar infor-
moval přítomné o prodeji
automobilu Ford Transit. Po
zveřejnění inzerátu se na
městys obrátil zájemce, který
souhlasí s koupí auta za 98.000
Kč, částka ze znaleckého
posudku. K podpisu smlouvy
by mělo dojít v nejbližších
dnech.

7/
Do diskuse se nikdo nepřihlásil.

8/
Na závěr starostka poděkovala
všem přítomným za účast
a v 16:45 hodin zasedání za-
stupitelstva ukončila.

Zapsala:
Lada Kupková,

starostka:
Miloslava Šebková MBA,

ověřili:
Petr Novák,
Ing. Antonín Randa.

telný. V souvislosti s inventu-
rou informovala také o připra-
vované Zprávě o hospodaření
v lesích. Uvedla, že bude
zpracovaná v průběhu února,
jelikož závěrka roku 2023 se
účtuje do 5. února. Zastupitele
vzali zprávu na vědomí.

4/ Různé
a) Starostka požádala za-

stupitele o rozhodnutí ohledně
nevyčerpaného příspěvku,
schváleného panu Romanu
Walzerovi na novoročního oh-
ňostroj, který se nekonal.
Sdělila možnosti: příspěvek
ponechat celý panu Walzerovi,
nebo jen část nebo vrácení
příspěvku. Uvedla, že situaci
ohledně zrušení nebo nezru-
šení ohňostroje projednávala
se všemi zastupiteli, nakonec
se přiklonila k převažujícímu
názoru zastupitelů ohňostroj
zrušit. Zmínila, že pan Roman
Walzer měl s přípravou ohňo-
stroje práci a výdaje, musel
dopředu nakoupit materiál.
Předala slovo panu Walzerovi,
který řekl , že organizace
a příprava ohňostroje je vždy
velmi náročná, proto nebylo
jednoduché akci jen tak zrušit.
Ohledně škodlivých vlivů
a smogu, které byly při schva-
lování žádosti o příspěvek
zmiňovány i na předminulém
zasedání ještě dodal, že nebylo
po ohňostroji zaznamenáno
např. větší úmrtí ptactva, a tím,
že je akce plánovaná, mohou si
majitelé ochranu svých psů
včas zajistit, což se nedá říci
v případě neplánovaných sou-
kromých ohňostrojů. Dále
zmínil, že malšický ohňostroj
je velice populární, navštěvují
ho lidé ze širokého okolí a rád
by v této tradici dál pokračoval.
K tomu uvedl pan Pavel Klíma,
že např. město Tábor a další
jihočeská města a obce už pár
let novoroční ohňostroj nepo-
řádají. K tématu probíhala delší
diskuse mezi zastupiteli a pa-
nem Walzerem. Starostka v dis-
kusi uvedla, že poskytnutí
příspěvku je riziko, které měs-
tys schválením nese a na-
vrhuje, aby příspěvek byl panu
Walzerovi ponechán. Požádala
zastupitele o hlasování. Zastu-
pitelé se po diskusi shodli
příspěvek panu Romanu Wal-
zerovi ponechat.

Usnesení č. 2/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Mal-
šice schválilo finanční pří-
spěvek 50 000 Kč na neusku-
tečněný novoroční ohňostroj
ponechat panu Romanu
Walzerovi.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 1
(Antonín Randa)

d) Starostka předložila zastu-
pitelům žádost hasičů o finan-
ční dar 200.000 Kč pro SDH
Malšice. Sdělila, že navrhuje
přidělení dotace hasičům, ale
dle paní účetní by to měla být
neinvestiční dotace. Zmínila,
že u této dotace následuje ve-
řejnosprávní kontrola, tak jako
každoročně probíhá i v TJ Mal-
šice. Dále uvedla, že ohledně
žádostí o dotaci mají v jiných

zastupitelstva  městyse Malšice
ZÁPIS 11.Z ZASEDÁNÍ

1/ Jednání zastupitelstva Měs-
tyse Malšice zahájila starostka
Miloslava Šebková a konstato-
vala, že je přítomno 9 zastupi-
telů, (pan Milan Miňha přišel
v 18:10) zasedání zastupitel-
stva je tak usnášení schopné
a schvalovací kvórum činí 6
hlasů.

Za ověřovatele zápisu navrhla
pana Martina Nováka a pana
Aloise Sassmanna, zapisova-
telkou jmenovala paní Barboru
Starou. Všemi hlasy schváleno.
Dále konstatovala, že zápis
z minulého zasedání byl řádně
vyvěšen na úřední desce, ne-
byly vzneseny žádné připo-
mínky a byl tudíž schválen.

Starostka požádala zastupitele,
o změnu pořadí v projednávání
jednotlivých bodů programu.
Informovala zastupitele o tom,
že zástupci spolku MAS Krajina
srdce z.s., paní Ing. Monika
Smetanová a pan Jaromír
Polášek, kteří mají pohovořit
o Energetické koncepci měs-
tyse Malšice (bod 2) se dostaví
později. Starostka požádala
zastupitele o změnu v pořadí
i u bodu 4a a 4d, vzhledem
k přítomným občanům. Další
body již byly projednávány
v navrženém pořadí dle po-
zvánky.

Usnesení č. 1/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo změnu pořadí
v projednávání jednotlivých
bodů programu.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

3/ V tomto bodě starostka
předložila zastupitelům Inven-
turu v lesích městyse Malšice.
Uvedla počáteční stav dřeva,
těžbu a odvozy v roce 2023,
současný stav dřeva na sklád-
kách. Zmínila nepatrný rozdíl,
co se týká účetního a inven-
turního stavu. Vysvětlila, že
rozdíl vzniká při měření např.
nerovností dřeva, při přejím-
kách odběratelem atd., a že
nepatrný rozdíl při inventuře je
v pořádku, nelze mít inventuru
v lese s nulou, to by byla špatně
udělaná inventura. Zmínila, že
k celkovému množství vytě-
žené hmoty je rozdíl zanedba-

Místo konání:
Galerie Františka Peterky

Začátek: 17.00 hodin

Zasedání řídil:
starostka
Miloslava Šebková MBA

Přítomni:
Ing. Hejný Pavel,
Ing. Janoušek Jaroslav,
Ing. Kašpar Pavel,
Mgr. Klíma Pavel
(odešel v 18:50),
Ing. Křivánek Ladislav,
Miňha Milan DiS,
(příchod v 18:10)
Ing. Novák Martin
(odešel v 18:50),
Ing. Randa Antonín,
Mgr. Sassmann Alois,
Šebková Miloslava MBA

Omluveni:
Novák Petr

Zapisovatelka:
Stará Barbora, DiS

Ověřovatelé zápisu:
Mgr. Sassmann Alois,
Ing. Novák Martin

Hosté: 6

Občané: 2
(Ing. Monika Smetanová,
Jaromír Polášek)

Návrh programu:
1.  Zahájení
2.  Energetická koncepce

městyse Malšice
3.  Inventura v lesích městyse

Malšice za rok 2023
4.  Různé
5.  Diskuse
6. Závěr

Diskuse

Závěr

konaného dne 10. 1. 2024

>>> Pokračování ze str. 2

Pokračování na str. 4 >>>
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>>> Pokračování ze str. 3

zastupitelstva  městyse Malšice
ZÁPIS 11.Z ZASEDÁNÍ

obcích na svých stránkách
k dispozici formuláře k podání
žádosti o dotaci, zpracované
směrnice, přiložené vyúčto-
vání. Navrhla na příští rok tyto
podklady k žádosti o dotace
zpracovat a předložit ke schvá-
lení zastupitelstvu.

Usnesení č. 3/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo žádost o ne-
investiční dotaci v částce
200.000 Kč pro SDH Malšice.

Pro: 10 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Pan Jiří Hůla se dotázal, v sou-
vislosti se stavbou nové ha-
sičské haly, zda je pozemek již
vyňat z půdního fondu. Sta-
rostka odpověděla, že je to
v řešení, nájemce pozemku byl
o stavbě haly včas informován.
Starostka uvedla, že se nyní
bude podávat žádost o sta-
vební povolení. Po jeho vydání
bude následovat výběrové
řízení. Hasiči dále uvedli, že
účetně není jasné, jak je finan-
cován sbor a jak zásahová
jednotka. Starostka vysvětlo-
vala, že není možné, aby paní
účetní rozlišila z inventur, co
komu patří. Požádala hasiče
o součinnost s paní účetní.

2/ V tomto bodě paní sta-
rostka předala slovo paní Ing.
Monice Smetanové ze spolku
MAS Krajina srdce z.s. a panu
Jaromíru Poláškovi, kteří za-
stupitele seznamovali s mož-
ností požádat o dotaci na
energetickou koncepci městy-
se Malšice, zavedení systému
hospodaření s energiemi
v podobě energetického ma-
nagementu a v poslední části
se spoluprací a zapojením se
do projektu vzniku energetic-
kého společenství koordinova-
ného spolkem MAS Krajina
srdce. Paní Monika Smetanová
zmínila, že aktuálně jsou Mini-
sterstvem průmyslu a obcho-
du vyhlášeny nové výzvy
k podání žádosti na ener-
getickou koncepci a zavedení
energetického managementu.
Dále uvedla, že dotace dosa-
hují 95%. Pan Jaromír Polášek
ještě doplnil, že dotace se

skládá celkem ze 2 výzev. První
výzva se podává na dotaci
o energetickou koncepci a dru-
há výzva je na zavedení ener-
getického managementu.
Obě výzvy jsou financovány
z Národního plánu obnovy,
a proto je neuznatelné DPH
u dodavatelských služeb. Sta-
rostka se dotázala, o jakou
částku se jedná, protože se
mluví pouze v procentech. To
zajímalo i zastupitele Pavla
Klímu. Pan Polášek uvedl, že
náklady pro obce na zpra-
cování energetické koncepce
se běžně pohybují okolo
450.000 Kč a náklady na zave-
dení energetického manage-
mentu se pohybují okolo
550.000 Kč. Také uvedl, že
realizace by probíhala do roku
2025. V prvním roce by došlo
ke zpracování energetické
koncepce a v dalším roce by se
řešilo zavedení energetického
managementu. Udržitelnost
projektu je 3 roky. Na dotaz
zastupitele pana Ladislava
Křivánka, jak časově náročné je
zpracovat podklady k žádosti
odpověděl, že zpracování bývá
zpravidla do jednoho dne.
K žádosti se dokládá pouze
bezdlužnost obce a seznam
objektů ve vlastnictví obce
s významnou energetickou
spotřebou. Paní Smetanová
k tomu dále uvedla, že proces
by spočíval v podání žádosti,
doložení podkladů a poté
k zadání výběrového řízení.
Upozornila také na to, že obec
nemusí financovat nic předem,
peníze z dotace jsou poskyto-
vány průběžně a není nutné
čekat až na ukončení výzvy.
Proces je tedy velice rychlý.
Nabídla také městysu pomoc
s podáním žádosti , které
vyřizuje MAS Krajina srdce z.s.
zdarma. Zastupitele se po
diskusi shodli podat žádost
o dotaci na energetickou kon-
cepci a na zavedení energe-
tického managementu.

Usnesení č. 4/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo podání žádosti na
energetickou koncepci měs-
tyse Malšice.

Pro: 9 / Proti: 1 (Antonín Ran-
da) / Zdržel se: 0

Usnesení č. 5/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo podání žádosti na
zavedení energetického ma-
nagementu městyse Malšice.

Pro: 9 / Proti: 1 (Antonín Ran-
da) / Zdržel se: 0

Pan Polášek představil další
možnou spolupráci, která se
týká žádosti na poskytnutí
podpory pro založení ener-
getických společenství. Výzvu
vyhlašuje Ministerstvo životní-
ho prostředí. Tuto výzvu admi-
nistruje Státní fond životního
prostředí a hodnocení zajišťuje
Ministerstvo životního pro-
středí. Uvedl, že spolek MAS
Krajina srdce z.s. má zájem být
jedním ze 40 podpořených
projektů. Začal proto oslovovat
obce i podnikatele se kterými
chtějí spolupracovat na vzniku
a vývoji energetického spole-
čenství. Tento projekt má za cíl
rozvíjet komunitní energetiku
v České republice, informovat
v oblasti úspor energie a sni-
žovat emise skleníkových
plynů.

Zapojení do projektu by pro
městys znamenalo uzavření
dohody o zachování důvěr-
nosti informací a uzavření
memoranda o spolupráci na
projektu energetického spole-
čenství. Zmínil, že městys tato
spolupráce k ničemu nezava-
zuje a může kdykoliv z projektu
bezplatně vystoupit. Zastupi-
tele se shodli vstoupit do
projektu na založení energe-
tického společenství.

Usnesení č. 6/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo uzavřít Memoran-
dum o spolupráci na projektu
energetického společenství.

Pro: 9/ Proti:0 / Zdržel se: 1
(Antonín Randa)

Usnesení č. 7/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Mal-
šice schváli lo uzavřít se
spolkem MAS Krajina srdce z.s.
Dohodu o zachování důvěr-
nosti informací.

Pro: 9 / Proti : 1 / (Antonín Ran-
da) / Zdržel se : 0

b) V tomto bodě starostka
uvedla, že by ráda se zastupiteli
projednala personální organi-
zaci úřadu. Sdělila, že agenda
úřadu neskutečně narůstá, zmí-
nila, že není již v jejich silách
a silách stávajících zaměstnan-

ců zvládnout vše tak, aby byl
úřad v pořádku, uváděla kon-
krétní případy. Pro zajímavost
zmínila, že jsme jediná obec ze
všech obcí naší velikosti v Jiho-
českém kraji, která má úřední
dobu shodnou s pracovní
dobou zaměstnanců. Všechny
úřady naší vel ikost i mají
většinou tři i jen dva úřední
dny. Podotkla, že toto vidí
prospěšné pro naše občany
a nechce to měnit. Z dostup-
ných informací vyhledala, že
úřady naší velikosti mají 6
a více zaměstnanců, nebo mají
zřízeny odbory, v některých
obcích mají dva neuvolněné
místostarosty a polovina obcí
má tajemníka. Vysvětlila zastu-
pitelům, že funkce tajemníka je
pro obec velmi drahá a je
téměř neodvolatelná, zmínila,
že v souvislosti s touto funkcí
se mluví i o tom, že funkce
tajemníka by neměla být tak
stabilní, mají se údajně zavést
6tileté konkurzy tak jak je to
například u ředitelů škol. Zmí-
nila, že například v malšické
škole začínala paní ředitelka
v roce 2021 s jednou zástup-
kyní, nyní má zástupkyně tři
a jednu asistentku. Uvedla, že
tuto záležitost konzultovala
s ředitelem Krajského úřadu
panem JUDr. Lukášem Gla-
serem a vedoucí právního
odboru paní Mgr. Markétou
Procházkovou, kteří paní
starostce potvrdili, že není
potřeba mít tajemníka ani
vedoucího odboru, stačí navý-
šit počet úředníků úřadu o jed-
noho, dále už je na starostce
městyse, jak rozdělí práci na
úřadě. Také zmínila, že v Jiho-
českém kraji jsou pouze dvě
obce naší velikosti s jedenácti-
členným zastupitelstvem, to
vidí také jako velmi úsporné,
protože vícečlenné zastupitel-
stvo musí mít radu a radní
pobírají i částku 7.000 Kč
měsíčně.

Usnesení č. 8/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce stanovuje celkový počet
zaměstnanců městyse Malši-
ce v organizačních složkách
na čtyři. Zastupitelstvo po-
věřuje paní starostku, aby
v mezích celkového počtu
zaměstnanců zařazených do
úřadu městyse Malšice roz-
hodovala ve vztahu ke kon-
krétním pracovním místům
o jejich pracovní náplni
a zařazení v rámci úřadu.

Pro: 10 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Pokračování na str. 5 >>>



Sobota 24. 4.
DĚTSKÝ KARNEVAL
––––––––––––––––––

Neděle 24. 3.
VELIKONOČNÍ
SETKÁNÍ V GALERII,
DĚTSKÝ KARNEVAL
(společná akce Městyse
Malšice, KPŠ a JEN TAK)
––––––––––––––––––

Sobota 31. 8.
ROZLOUČENÍ
S PRÁZDNINAMI
––––––––––––––––––

Pondělí 11. 11.
SVATOMARTINSKÝ
PRŮVOD
––––––––––––––––––

Sobota 30. 11.
MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA
––––––––––––––––––

Neděle 1. 12.
VÁNOČNÍ TRHY
A ROZSVÍCENÍ
STROMKU
(společná akce KPŠ, Městyse
Malšice a JEN TAK)

PLÁNOVANÉ
AKCE KPŠ
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c) V tomto bodě se ze
zasedání omluvili zastupitelé
pan Pavel Klíma a pan Martin
Novák. Starostka uvedla, že
zasedání je i tak usnášení
schopné. Starostka předložila
zastupitelům rozpočtové opa-
tření č. 21 z roku 2023, které
bylo schváleno v pravomoci
starostky a je předloženo na
vědomí a návrh 1. rozpočto-
vého opatření roku 2024 ke
schválení, kde jsou započítány
náklady na dostavbu ČOV a MŠ
neuhrazené v roce 2023.

Usnesení č. 9/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo návrh 1. rozpoč-
tového opatření roku 2024.

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdržel se : 0

e) V tomto bodě starostka
informovala zastupitele o mož-
nosti podat žádost o dotaci
z Programu obnovy venkova
(POV) na nové oplocení te-
nisového hřiště u ZŠ Malšice.
Zmínila také, že městys při-
pravuje požádat o dotaci na
nové hřiště u Mateřské školy.

Usnesení č. 10/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo podání žádosti
o dotaci v Programu obnovy
venkova na oplocení teniso-
vého hřiště v ZŠ a MŠ Malšice.

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdržel se : 0

f) Zastupitelé řešili žádost na
pronájem části pozemku p.č.
2103/4 v k.ú. Malšice. K domu
č.p. 144 je připlocena zahrádka
o výměře cca 150 m . Starostka2

sdělila, že je potřeba dle zá-
kona vyhlásit záměr pronájmu
a na dalším zasedání zastupi-
telé mohou schválit, požádala
pana Randu o návrh na cenu za
pronájem na příští zasedání.

Usnesení č. 11/24/ZM:
Zastupitelstvo městyse Malši-
ce schválilo vyhlášení záměru
na pronájem části pozemku
p.č. 2103/4 v k.ú. Malšice o vý-
měře cca 150 m .2

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdržel se : 0

g) Starostka informovala
zastupitele o tom, že byla

oslovena maminkou ze Slap,
jejíž dítě navštěvuje Základní
školu v Malšicích a nyní řeší
situaci, kdy by měl mladší
sourozenec nastoupit v září do
první třídy. Mamince paní ře-
ditelka sdělila, že do první třídy
se hlásí velký počet dětí
a nemůže mamince zaručit, že
bude moci přijmout všechny
děti, které se hlásí ze spá-
dových obcí. Sdělila, že se bude
losovat. Paní ředitelka není
kapacitně schopna vzít cca 33
dětí, a odkázala maminku, ať se
v této záležitosti obrátí na zři-
zovatele. Paní starostka uvedla
zastupitelům, že o tomto pro-
blému nebyla z vedení školy
nikým informovaná a uvedla,
že nejprve bude v této záleži-
tosti jednat s paní ředitelkou
a pak bude informovat ma-
minku.

5/
Do diskuse se přihlásil pan
Ladislav Křivánek a zeptal se
paní starostky na termín letoš-
ní poutě. Paní starostka slíbila
termín zjistit. Do diskuse se
přihlásila paní starostka a in-
formovala zastupitele o tom,

že malšický zpravodaj bude
vycházet 6x za rok v přesně
domluvených termínech. Tato
informace bude uvedena
i v nejbližším vydaném zpra-
vodaji a předána všem co
pravidelně posílají články do
zpravodaje. Do diskuse se
přihlásil Antonín Randa s tím,
že si všiml, že v městysi se po-
hybují pracovníci, kteří zamě-
řují pozemky. Paní starostka
uvedla, že to jsou geodeti, kteří
připravují pozemkovou úpravu
v Malšicích.

6/
Na závěr starostka poděkovala
všem přítomným za účast
a v 19:15 hodin zasedání zastu-
pitelstva ukončila.

Zapsala:
Barbora Stará,

starostka:
Miloslava Šebková MBA,

ověřili:
Mgr. Alois Sassmann,
Ing. Martin Novák.

>>> Pokračování ze str. 4

Výzva pro občany:
Hledá se vánoční strom 2024
Žádáme občany, kteří mají
k dispozici vzrostlý jehličnan
(solitér), který by mohl městu
posloužit jako vánoční strom
a mají vydané rozhodnutí k po-
kácení nebo jej vyřizují, kon-
taktujte prosím Bc. Marcelu
Drdovou (tel. 381 486 302,
marcela.drdova@mutabor.cz).

Pokácet strom lze pouze ze zá-
važných důvodů (např. strom

překáží budoucí stavbě či
ohrožuje bezpečnost ve svém
okolí). Strom by měl být na pří-
stupném místě, pěkně vzrostlý
s maximální výškou 15 m. Po
domluvě, že strom vyhovuje,
bude pokácen v listopadu 2024
na náklady města.

Po skončení vánočních svátků
nabízíme možnost vrácení
dřeva dárci.

Diskuse

Závěr
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Sněhová kalamita v Oboře
Po pátečním přívalu sněhu
byly v Oboře úplně neprů-
chodné chodníky. Situace
byla nebezpečná tím že ob-
čané Obory museli chodit po
kluzké vozovce kde jezdila auta
a hrozilo nějaké zranění.

Proto SDH Obora svolal členy
na zprůchodnění chodníků
(Hejný, Frantík, Novák, Hansl)
a se zapůjčenou sněhovou
frézou během soboty a neděle
udržovali chodníky v provozu-
schopném stavu.

Prosím tedy Městys o finanční
podporu, aby bylo možné
i nadále si tuto frézu půjčovat.
Děkuji.

Starosta SDH
R. Novák

Městys Malšice si velmi váží
této aktivity místních hasičů
v Oboře a moc vám děkujeme.
Při takové sněhové nadílce,
která se na nás sesypala, neby-
lo v našich silách hned uklidit
všechny chodníky i v místních
částech. Pan starosta hasičů si
již vyzvedl zaslouženou pe-
něžní odměnu. Ještě jednou
děkujeme, jste obdivuhodní.

starostka
Miloslava Šebková

Kam se starými pneumatikami?
Odběr starých pneumatik ve
sběrném dvoře městyse Mal-
šice. Nejedná se o komunální
odpad a podle zákona je
povinen odebírat staré a ojeté
pneumatiky jejich prodejce.
Nejlépe je zanechat bezplatně
pneumatiky přímo v místě, kde
přezouváte za nové. A to i v pří-
padě, že si pneumatiky koupíte
na internetu nebo v jiné ka-
menné prodejně.

V případě, že tuto bezplatnou
službu nevyužijete a staré
nepoužitelné pneumatiky si
přesto odvezete zpět domů,
jsou zřízena tzv. místa zpět-
ného odběru. Jedná se o vy-
braná registrovaná zařízení,
jako jsou pneuservisy, auto-
servisy, prodejny pneumatik
apod., která mají povinnost
Vaše pneumatiky bez disků
přijmout bezplatně, bez ohle-
du na značku či velikost
pneumatik a bez vazby na
nákup zboží či služeb. Náklady
na jejich likvidaci jsou za-
hrnuty v jejich pořizovací ceně
a zaplatili jsme je při koupi
nové pneumatiky.

Seznam míst zpětného odběru
pro celou republiku je k dis-
pozici na stránkách: https://
www.mzp.cz/cz/odber_pneu.

V česku se zpětným odběrem
pneumatik zabývá společnost
ELTMA, která provozuje síť
míst, kde je možno pneu-
matiky bezplatně odevzdat.
Více informací na https://
eltma.cz/sberna-mista), pří-
padně kontaktujte úřad
městyse Malšice. Odevzdáním
v síti ELTMA se Vaše pneu-
matika dostane do správných
rukou a je garantována její
100% likvidace.

Pro občany městyse Malšice
doporučujeme využít kromě
míst zpětného odběru, která
jsou k dispozici na výše
uvedených stránkách, firmy
v místě bydliště Malšice, které
s pneumatikami nakládají
a kde je možno pneumatiky
bezplatně odevzdat.

V případě, že pneumatiky ve
sběrném dvoře přijmeme,
bude se jednat o odpad,
budeme muset oslovit firmu,
která zajistí jejich likvidaci,
popř. odstranění, což bude
představovat nemalé finanční
prostředky pro městys Malšice.
Jakmile se pneumatika objeví
na sběrném dvoře, je odpadem
a nelze na její likvidaci použít
finanční prostředky vybrané
společností ELTMA.

VÝLETY NEJEN
PRO SENIORY
V návaznosti na "Výlety
nejen pro seniory" Vás
zveme 23. 3. 2024 (sobota)
na výlet do Prachatic, kde
navštívíme muzeum a dále
bude následovat prohlídka
města s průvodcem. Podí-
váme se také na nedalekou
vodní nádrž Husinec. Na
zpáteční cestě se zajedeme
podívat na rodný dům M. J.
Husa v Husinci.

Cena zájezdu je 300 Kč.
Odjezd je v 8:30 h. z Malšic
(autobusová zastávka).

Přihlásit se můžete na mobil
paní Marie Caisové 776 114
405 nebo paní Slávce Kadle-
cové 721 226 585. Zájezd se
uskuteční za podpory paní
starostky Městyse Malšice.

Na konci dubna plánujeme
výlet do Třeboně a Troc-
nova.

Zimní tenisový turnaj 2024
Dne 13. 1. 2024 se konal již 6.
ročník zimního halového tur-
naje ve čtyřhrách Malšice
Open 2024. Turnaj se konal
jako obvykle v tenisové hale
u koupaliště v Sezimově Ústí.

Letos se stejně jako v minulém
ročníku zúčastnilo 11 teniso-
vých dvojic z Malšic a blízkého
okolí.

I tentokrát byly zápasy velmi
vyrovnané a finále se hrálo
v pozdních večerních hodi-

Všechny zápasy jakonách.
vždy proběhly ve velmi klidné
a kamarádské atmosféře.

Své kvality potvrdila i nejmladší
účastnice turnaje čtrnáctiletá
Natálka Neumanová.

Nakonec se z vítězství radovali
mírní favorité Josef Kluzák ml.

a Petr Pospíšil (Košice), kteří ve
finále porazily tradiční dvojici
Karel Starý, Jirka Sedláček. Třetí
místo brali Míra Nohava
s Jardou Míkou (Košice) a ne-
populární bramborová me-
daile zbyla na Marka Štengla

a Jirku Čejchana.

Touto cestou chci poděkovat
Městysu Malšice, bez jejich
pomoci bychom tento turnaj
mohli jen těžko uspořádat.

Za všechny hráče děkuje
Marek Štengl
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61. Střípky z kronik
Domy a rodiny na Malšicku 11
Malšice v roce 1870 - pokračování
Číslo popisné 96
1. byt) Horejš Jozef (1834 Mal-
šice), vlastník polního hospo-
dářství. Manželka: Anna rozená
Boháčová (1837 Malšice čp.
20). Děti: Marie (1859 Malšice),
Barbora (1863 Malšice), Anna
(1866 Malšice), Kateřina (1868
Malšice). Dále zde žil František
Hák (1812 Lán, zednický
tovaryš) s manželkou Barborou
(1827 Dobřejice), nádenicí na
denní mzdě, dříve ovdovělou
Širokou, rozenou Peštovou. Je-
jich dcera: Barbora (1865
Malšice). Děti po Janu Širokým,
prvním manželovi Barbory:
Anna (1840 Malšice), služka za
roční mzdu v Malšicích čp. 14;
Jan (1849 Malšice), čeledín
v Hlavatcích. Nemanželský syn
manželky Barbory: Jan Pešta
(1853 Dobřejice), čeledín na
roční mzdě v Malšicích čp. 42.

2. byt) Adamovský František
(1840 Malšice), nádeník. Man-
želka: Veronika rozená Votip-
ková (1841 Maršov), nádenice.
Jejich děti: Marie (1866 Mal-
šice), Václav (1869 Malšice).
Nemanželský syn manželky
Veroniky: František Votipka
(1863 Maršov). Nalezenec z ví-
deňské porodnice: Anton
Rosmarín (1869 Vídeň), do-
movským právem náležející do
Vídně).

Číslo popisné 97
1. byt) Šídlo František (1832 Mal-
šice), nádeník na denní mzdě,
který „jest také nájemcem po-
zemků“. Manželka: Marie (1836
Malšice). Děti: Václav (1860 Mal-
šice), Vojtěch (1863 Malšice),
Rozálie (1866 Malšice), Marie
(1869 Malšice).

2. byt) Hejný Jan (1831 Obora),
nádeník v polním hospodářství
na denní mzdě. Poznámka ve
sčítacím aparátu: „Nyní v praž-
ské trestnici!“. Manželka: Vero-
nika (1840 Malšice). Syn:
František (1864 Malšice). Dále
zde v bytě žil František Kubička
(1820 Malšice), nádeník na den-
ní mzdě s manželkou Annou
(1825 Radimovice u Želče)
a dcerou Annou (1853).

Popiska k fotce: JosefMalšice čp. 97,
Boháč, narozen roku 1859, který byl
roku 1890 krejčovským mistrem v Malši-
cích čp. 97. Na fotu se svojí manželkou
Barborou rozenou Rejlkovou z Lánu čp.
17 (oddáni roku 1880). Foto poskytl (+) p.
Vlastislav Boháč.

Popiska k fotce: , JosefMalšice čp. 96
Horejš, narozen 1834, domkář Malšice
čp. 96, foto z roku 1891. Unikátní foto
poskytl do monografie o Malšicích jeho
pravnuk, Vlastislav Boháč.

2. byt	 Černý František 
1826

Malšice�, obecní hajný. Man-

želka: Rozálie 
1830 Obora�.

Děti: Rozálie 
1856 Malšice�,

slouží v Oboře; Kateřina 
1859

Malšice�, František 
1861 Mal-

šice�, Jozef 
1863 Malšice�,

Marie 
1865 Malšice�, Jozefa


1868 Malšice�. Dále zde žil

hrnčíř Filip Doubek 
1813 Mladá

Vožice � jeho otec František

byl tamním panským poslem�

s manželkou Johanou 
1813

Tábor� a dcerami: Marií 
1840

Čenkov� a Karolinou 
1851

Čenkov�. Jejich dcera Marie

měla u sebe svého nemanžel-

ského syna Františka Doubka


1861 Malšice�.

Číslo popisné 99

1. byt) Selnar Jan (1821 Újezd

u Draženova, okres Domažli-

ce), obchodník se střižním zbo-

žím. Manželka: Markéta (1828

Újezd u Draženova), vypo-

máhá v obchodě. Děti: Matěj

(1849 Újezd u Draženova),

truhlářský tovaryš „na vandru

v Čechách, neví se kde“; Kateři-

na (1854 Sudoměřice u Bechy-

ně), František (1867 Malšice).

2. byt) Selnar Tomáš (1814

Újezd u Draženova, okres

Domažlice), bratr majitele

s manželkou Marií (1817 Újezd

u Draženova).

3. byt) Mík Jozef (1840 Stád-

lec), tesařský tovaryš, náležející

do obce Stádlec. Manželka: Ve-

ronika (1840 Malšice). Tchýně

majitele bytu: Anna Hrdinová

(1811 Malšice) se synem Janem

(1842 Malšice), hrnčířským to-

varyšem na vandru ve Vídni.

Číslo popisné 100

Baloun Jan (1820 Jeníčkova

Lhota u Chotovin - tam křtěn

jako „Ballon“, syn šenkýře), sa-

mostatný hostinský, pachtýř.

Manželka: Kateřina (1816 Vše-

chov), „vypomáhá v obchodu“.

Děti: Alois (1851 Borotín), řez-

Číslo popisné 101

1. byt) Blažek Jozef (1818 Mal-

šice), nádeník v polním hos-

podářství na denní mzdě.

Manželka: Jozefa (1829 Opa-

řany). Děti: Jozef (1857

Malšice), Marie (1860 Malšice),

František (1864 Malšice), Joze-

fa (1868 Malšice).

2. byt) Široký Matěj (1821

Malšice), nádeník v polním

hospodářství na denní mzdě.

Manželka: Petronila (1824

Malšice), nádenice na denní

mzdě. Děti: Kateřina (1854

Malšice), služka v Malšicích čp.

107; dvojčata František a Matěj

(1858 Malšice).

3. byt) Rejlek Jozef (1840

Malšice), nádeník v polním

hospodářství na denní mzdě.

Manželka: Kateřina (1839 Ra-

donice u Lomnice nad Lužnicí,

okres Třeboň), též nádenice.

Dcera: Marie (1865 Malšice).

Pokračování příště

Mgr. Alois Sassmann

Malšice čp. 100 a řezník František
Karoch. Na hostinci cedule „Želečské
pivo“.

nický tovaryš„v Uhřích ve Velké

Kaníži na vandru“; Jan (1852

Borotín), též řeznický tovaryš

„v Uhřích v Pětikostelí na

vandru“; Aloisie (1856 Malšice),

„vypomáhá v obchodu“.

Číslo popisné 98
1. byt) Čásenský Alois (1825
Malšice), vlastník polního hos-
podářství. Manželka: Anna
(1835 Malšice). Nádenice: An-
na Černá (1803 Malšice).
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KDYSI KLUCI:
HRAJEME
MV ALŠICÍCH

„U M “ICHALA
v roce 2024

vždy v 19:30 hodin:

12. ledna/ 9. února

8. března. / 12. dubna

10. května / 14. června

12. července / 9. srpna

13. září / 11. října

8. listopadu / 13. prosince

Školka v galerii
Děti z Fialkové třídy v Mal-
šické mateřince nás, seniory,
pozvaly ve čtvrtek 25. ledna
2024 na setkání do galerie. Paní
učitelky Kateřina Peštová a Rad-
ka Zemanová Jenšíková s nimi
nacvičily písničky, mimo jiné
i Grónskou písničku od Jaro-
míra Nohavici. Zvládly ten
dlouhý text na výbornou. Paní
Prchlíková seznámila děcka
s různými typy lyží a způsob
jejich použití. Pak si nás děti
rozdělily ke stolečkům, kde

byly od obou učitelek připra-
veny úkoly: vybarvit a vystříhat
lyžaře a bruslaře, podlepit špej-
lí, vybrat a připevnit jim nád-
herné pletené čepičky a umís-
tit je na Fialkovou sjezdovku.
Nejsem si jistá, zda tvoření víc
bavilo děti nebo nás, dospělé.

Aby ani pusy nestrádaly, nabíd-
la knihovnice paní Křížovská
přítomným sladké občerstvení
a pití. Při práci vyhládne. Dopo-
ledne s dětmi se nám všem
moc líbilo.

Zdena Housková

Průvodce literární histerií
Byť se tentokrát Listování ko-
nalo již v 16 hodin (čas určují
účinkující), sešlo se nás v ga-
lerii docela hodně. Dobře, že
jsme přišli. Pavel Oubram
a autorka, Kateřina Zoe Meix-
nerová, nás provedli výše uve-
denou knihou. Oba byli celou
hodinu v pohybu, ba přímo
v letu. Přinesli nám informace,
které v učebnici literatury v žád-
ném případě nenajdete. Pood-
halili nám soukromí českých
buditelů z 18.století. Teď už je
nám jasné, že to byli lidé jako

my, se svými radostmi i sla-
bostmi, někdy možná neřest-
mi. Až se jeden diví. I na červe-
nání došlo. Chcete si knihu
přečíst? Zajděte do knihovny,
paní Dana Křížovská a Jitka
Vrchotová vám rády poradí.
Konec jedné básničky zní
přibližně takto:
......o mříže bijem jak lvové,
kterým není v světě rovno,
co z toho mám?.....no hádejte.

Zdena Housková



i rodiče postupně sezna-
mujeme a na která si společně
zvykáme.

Uvnitř budovy si škola žije
svým běžným školním cyklem,
ke kterému v tomto období
patří intenzivní příprava de-
váťáků na přijímací zkoušky
a jsem ráda, že seminář Pří-
prava JPZ, který jsme žákům 9.
třídy v září nabídli, plní svou
úlohu. Žáci, kteří se rozhodli
pro učební obory a nebudou
tak konat příjímací zkoušky,
pracují na zahradních nebo
řemeslných projektech. V září
škola koupila z dotačního
programu OP JAK soustruh
a podle jeho využití se zdá, že
v Malšicích je zručných žáků se
zájmem o řemeslo dost.

V únoru tradičně zveřejňujeme
podrobnosti o zápisech jak do
mateřské, tak do základní školy
Malšice. Snad vnesu trochu
klidu rodičům všech předško-
láků se zájmem plnit povinnou
školní docházku v malšické
škole, protože jsme se se zřizo-
vatelem jednomyslně dohodli,
že v případě potřeby otevřeme
dvě první třídy.

Zápis do základní školy pro
školní rok 2024/25 se bude
konat ve středu 10. a ve čtvrtek
11. dubna 2024 a do mateřské
školy v úterý 14. května 2024.
Pro bližší informace sledujte
webové stránky školy www.
zsmalsice.cz nebo vývěsku
u hlavního vchodu do školy.

Mgr. Kristina Zůbková
Ředitelka školy
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KDE

N R - P KOVÁK ADOMYŠL RODEJ UŘIC

R 2023 - . 3OZVOZOVÝ PLÁN trasa č
ČAS

V TERMÍNECH:

1.3./29.3./26.4./24.5./21.6./19.7./16.8./13.9./11.10./8.11.

Nosné kuřice: červené, kropenaté, černé, bílé, modré, žíhané, vlašky
- stáří 20 týdnů . . . . . . . . . . . . . 250 Kč/ks

tel: 602 115 750       www.drubez-novak.cz

Bernartice

Chrášťany

Dražíč

Bechyně

Radětice

Rataje

Opařany

Stádlec

Malšice

Želeč

Košice

Dražice

Radkov

Jistebnice

Nadějkov

Chyšky

Božetice

Sepekov

Branice

Záhoří

9 : 0 0

9 : 3 0

9 : 4 5

10:00

10:30

10:45

11:00

11 :15

11:30

12:00

12:45

13:30

13:45

14:00

14:15

14:30

15:00

15:15

15:30

16:00

– u jednoty

– u jednoty

– u prodejny

– náměstí u info centra

– u jednoty

– u prodejny

– u pošty

– náves

– náměstí

– u KD

– u prodejny

– u jednoty

– u prodejny

– u kašny

– u restaurace

– u OÚ

– u OÚ

– u OÚ

– u prodejny

– u kostela

Leckdo máme na dvorku

slepice Někdo kachny.. No a

jsou i tací, co mají u domu

jelena. Víte, kde tento sídlí?

Zdena Housková

Jelen v Malšicích

Tuhle situaci opravdu nejde
vymyslet. Šla jsem po poledni
v neděli 24. prosince okolo
parku na náměstí V. Háka.

Lavička u pomníku padlým ze
světové války ležela vyvrácená
na zemi i s kouskem dlažby,
držícím na bytelném šroubu.
Došla jsem domů pro foto-
aparát, přijdu k parku - a ejhle:
lavička stojí pevně na svém
místě. Že by se mi to celé jen
zdálo? Kdo to ví, poví?

Zdena Housková

Čarování s lavičkou

Okénko MalšiceZŠ

Začátek února je pro školáky
a jejich rodiny ve znamení
výdechu po pololetním vy-
svědčení a nádechu pro další
pětiměsíční práci. Ať už to
minulé pololetí bylo jakékoli, je
tu nové a s ním nový start
a nová příležitost změnit co
změnit chceme, pokračovat
v tom, co se osvědčilo.

Máme za sebou slavnostní
otevření přístavby mateřské
školy a já s radostí mohu
potvrdit navýšení kapacity naší
mateřské školy o jednu třídu,
tedy celkově na 120 dětí.
Současně se třídou bylo
vybudováno či rekonstruová-
no i zázemí nezbytné pro
provoz mateřské školy – šatny,
sociální zařízení pro děti i per-
sonál školky, zázemí pro
pedagogy i provozní zaměst-
nance a nově je vybavena
i výdejna školní jídelny v bu-
dově MŠ. Na řadě je teď ven-
kovní areál školky, kde po
dohodě se zřizovatelem bude
vybudováno nové hřiště a za-
hrada s herními prvky.

V budově základní školy byl
před Vánoci uveden do zku-
šebního provozu vstupní
systém Otvírák, který řeší
přístup osob do budovy. Do
budoucna je plánováno
propojení Otvíráku se školním
informačním systémem Edu-
page. Tento krok je význam-
ným posunem směrem k za-
jištění bezpečnosti ve škole
a asi nikoho nepřekvapí, že
s novým systémem přichází
i nová pravidla, s kterými žáky

facebook.com/zsmalsice

www.zsmalsice.cz

QR kódem načtete
náš web do svého
mobilního zařízení:
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Půl roku za námi… (okénko pro mateřskou školu)

Nedávno tu bylo září a je nový
rok 2024. Pojďte se společně
za ním poohlédnout.

U nás ve školce se děti určitě ne-
nudí. Pro inovativní a zážitkové
vzdělávání využíváme finanční
prostředky z Operačního pro-
gramu Jana Amose Komens-
kého, který nám umožňuje
zafinancovat učení prožitkem
a nezatížit finančně rodiče.

Na podzim jsme oslovili za-
městnance Lesů České repub-
liky a.s., kteří v Sezimově Ústí
u hájovny Nechyba pro děti
připravují zážitkovou lesní pe-
dagogiku. S dětmi sem jezdíme
pravidelně. Z jejich znalostí
jsou lektoři nadšení a velkou
zásluhu na tom máte vy, když
děti zasvěcujete do svých
koníčků.

Dalším projektem jedné ze tříd
bylo Čokoládování. Součástí
byla i návštěva Muzea čoko-
lády.

Co je to canisterapie a jak fun-
guje, se děti dozvěděly při
ukázce výcviku psů a jejich
dovedností u nás ve školce.
Divadlo a kulturní akce jsou
pravidelným doplňkem našich
dnů.

Finančně nás také podporuje
Městys Malšice, který v roz-
počtu školy počítá s dopravou
na kurz plavání či bruslení.
V letošním roce znovu zafi-
nancoval pronájem ledové
plochy. Bez této podpory by se
náklady pro rodiče až troj-
násobně zvýšily.

Velkou výzvou je pro nás
sblížení nejmladší a nejstarší
generace. Nemáme tu Domov
pro seniory, ale to pro nás není
překážka. Jsme rádi za aktivní

seniory, které nejenom potě-
šíme písničkou, ale od kterých
můžeme čerpat zkušenosti
i moudra a najdou si na děti
čas, přesto, že jsou ještě plni
energie. První setkání nás po-
vzbudilo a pokračujeme dál.
Nechceme jen dávat, ale chtěli
bychom i získávat společné
prožitky. Využít vašich zálib
a zážitků a předat je dětem při
společném povídání či vyrá-
bění.

Také nás těší, že můžeme
přivítat a potěšit naše nově
narozené budoucí „školkáčky"
při vítání občánků.

Pravidelné akce s rodiči jsou ne-
dílnou součástí mateřské školy.
Jsme za ně rádi a směřujeme
vše k tomu, aby i rodič se stal
součástí mateřské školy a ne-
bral ji jen jako prostředek pro
umístění dítěte. Moc děkujeme
každému rodiči, který nabídne
svou ruku, schopnosti, mož-
nosti a tím obohatí život
mateřské školy. Letošní pod-
zim patřil Miss Křivé zelenině.
Ukázky z této společné akce si
můžete prohlédnout na webu
školy.

Dalším cílem, na kterém pra-
cujeme nejen v mateřské škole,
ale i na škole základní, je

zlepšení čtenářské gramotnos-
ti u dětí. To jde ruku v ruce se
zlepšením slovního vyjadřo-
vání a rozšířením slovní zásoby
u dětí. Starší kamarádi ze „zá-
kladky" nám chodí jednou
týdně číst při odpoledním
odpočinku. Oni sami se učí
přednesu, snaží se odbourat
ostýchavost, připravují si pro
naše děti i otázky k příběhu.
Čtenář i posluchač se učí
vnímat obsah a schopnost
odpovědět a porozumět textu
a otázkám.

Lidové tradice si připomínáme
pravidelně. Již druhým rokem
za námi jezdí skvělá paní
Valentýna Křížová, která v li-
dovém oděvu přibližuje dětem
známé i méně známé lidové
zvyky a písně, které doprovází
hrou na dudy. Těší nás spo-
lečná setkání při svatomar-
tinském průvodu, u rozsvěcení
vánočního stromu, při zpívání
na Štědrý den a dnes již pra-
videlném masopustním prů-
vodu. Budeme rádi, když se nás
při tom letošním sejde zase
o něco více.

Začátek školního roku byl plný
omezení a hluku, který jsme
museli vydržet. Bez stavebních
úprav při vybudování další třídy
to prostě nejde. Ale teď už je

hotovo. Přístavba mateřské ško-
ly je připravena přijmout nové
děti a zpříjemnit prostředí
i zaměstnancům mateřské
školy, kdy kromě nové třídy,
sociálního zázemí a šatny pro
děti, je připravená šatna pro za-
městnance, sborovna a míst-
nost pro větší individualizaci
při práci s dětmi. Najde se tu
i důstojné místo pro komuni-
kaci s vámi při řešení jakéhokoli
problému. Ještě chvilku bude
trvat, než si všechno zabyd-
líme. S teplejším počasím se
pustíme do úpravy zahrady
a dočkáme se i nových herních
prvků.

Naše mateřská škola bude mít
5 tříd s kapacitou 120 dětí.
Budeme patřit mezi velké
mateřské školy. Přesto chceme
zachovat v naší škole rodinnou
atmosféru založenou na
úzkém kontaktu rodiny, školy
a provázanosti se životem
Malšic. Školy, kde lidové tra-
dice, respektování druhých
a čerpání ze zkušeností
starších, se bude doplňovat
s moderními formami a me-
todami vzdělávání, které
umožní dětem úspěšný vstup
do základní školy.

Bc. Alena Šimáková,
zástupkyně ředitelky školy pro
předškolní vzdělávání
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Zpívání u kostela
Rok utekl jako voda a už jsou

tu zase Vánoce. Naši zpěváci

a hudebníci, sdružení ve sku-

pině Jen tak, doplnění o děcka

z mateřské školy, nám opět

udělali radost. Pro naše potě-

šení nám zazpívali na Štědrý

den na schodech u kostela. Po-

slechnout si přišli nejen dvou-

nožci, ale i několik zvídavých

čtvernožců. Grog, punč i čaj

nám přišly vhod, i když počasí

nám tentokrát přálo. Děkujeme

paní starostce za pohoštění.

Zdena Housková

Jihočeský kraj vrámci projektu

Plánování sociálních služeb v Jihočeském kraji IV.

a ve spolupráci s městem Tábor nabízí:

Pečujete o svého blízkého, který trpí Alzheimerovou nemocí

či jinou formou demence? Snažíte se mu zajistit co nejlepší

péči v domácím prostředí?

Pak jsme tyto připravili právě pro vás:akreditované kurzy

VZDĚLÁVÁNÍ PRO
neformální (rodinné)

PEČUJÍCÍ A POSKYTOVATELE
terénních pečovatelských služeb z Tábora a okolí

1. NAUČME SE OŠETŘOVAT
– ÚVOD DO PROBLEMATIKY

Kdy? 6. 2. 2024 od 10:00 do 17:00

2. ZÁKLADY PÉČE
O ČLOVĚKA S DEMENCÍ

Kdy? 7. 2. 2024 od 8:00 do 15:00
Kde? G-centrum Tábor,

Kpt. Jaroše 3107, 390 03 Tábor

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Péče o příbuzné je velice náročná jak fyzicky, tak duševně.

Pečující často vykonávají tuto práci bez jakékoli zpětné vazby,

bez ocenění. Potřebujete podporu okolí, sdílet zkušenosti,

vyměnit si praktické rady, strávit čas s někým, kdo taky pečuje,

ale neodejít přitom z domu? Připravili jsmE pro vás:

ON-LINE PODPŮRNOU
PSYCHOTERAPEUTICKOU SKUPINU
Kdy? 15. 2. 2024 od 17:00 do 19:00
Kde? On-line v aplikaci Teams

Podrobnější informace získáte na tel. čísle ,+420 777 49 49 48
nebo na e-mailu: .jihocesky@pecujdoma.cz
Pro pečující a poskytovatele terénních pečovatelských služeb

jsou kurzy i podpůrné skupiny ZDARMA.

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Spolu�nancováno
Evropskou unií

Poděkování Klubu přátel školy
MAS Krajina srdce, z.s. velmi
děkuje Klubu přátel školy při
ZŠ a MŠ Malšice za uspořá-
dání adventních trhů, jejichž
výtěžek byl věnován na do-
bročinné účely.

Děkujeme všem návštěvní-

kům, kteří přišli a přispěli. Díky

vám jsme mohli zakoupit dárky

pro vybrané děti ze sociálně

slabých rodin využívající

služby Šatníku. Šatník je místo

v Táboře v ulici Dukelských

bojovníků 2078, kam si lidé

mohou přijít pro oblečení

a další materiální pomoc. Dále

poskytujeme také terénní

potravinovou pomoc.

Výtěžek z malšických advent-
ních trhů ve výši 5.000 Kč byl

využit na nákup lego sta-

vebnic, plyšáků, počítačových

klávesnic, aut na dálkové ovlá-

dání, ale i na sportovní vyba-

vení, o které si děti do dopisu

Ježíškovi také napsaly.

Velmi si vážíme dlouhodobé

podpory Klubu přátel školy

a jsme vděční za to, že spo-

lečně můžeme pracovat na

zlepšování životních pod-

mínek lidí, kteří neměli v životě

takové štěstí. Těšíme se na další

spolupráci a ještě jednou

děkujeme všem občanům,

kteří se do podobných sbírek

zapojují.

Za MAS Krajina srdce, z.s.

Petra Pavlíková
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Setkání seniorů
Druhé společné setkání se
seniory si na 25. 1. 2024
připravily děti Fialkové třídy
z Mateřské školy ve spolu-
práci s Městysem Malšice.

Děti v prostorách galerie
Františka Peterky předvedly
krátkou recitaci a zpěv písní.
Poté se rozběhly mezi seniory
a společně si prošli připravená
stanoviště. K dispozici bylo
několik deskových her např.
„Ubongo“, „Človíčku, nezlob

Hurá do galerie
„Galerie dětem, děti v galerii.“
V pořadí již třetí výstava v Ga-
lerii Františka Peterky nabídla
zážitkový program našim
školákům a školkáčkům. Výsta-
vu 4 generace Boudů navštívilo
více než 150 dětí. Děti ze školky
si výstavu prohlédly a vytvořily
si svojí galerii, školáci se pak
dozvěděli i o rodině Boudů, sez-
námili se s technikou litografie
a osvojili si pár výrazů z ga-
lerijního slovníku.

Výstavu Malšické paličky zatím
navštívila celá školka a naši
prvňáčci. Celou výstavou je
provázel maskot galerie Gale-
rísek, povídali jsme si o vánoč-
ních zvycích, poznávali večer-
níčkové postavy a na závěr si
děti vybarvily vánoční přání.
Další výstava, která se v březnu
otevře, budou obrázky Šumavy
od Pavla Piekara, opět děti do
galerie rádi pozveme.

se!“, skládání puzzle, magne-
tické tabulky, pracovní listy,
stavebnice a společná výroba
sportovců na „Sjezdovku u Fia-
lek“. Paní Markéta Prchlíková
všechny seznámila se třemi
druhy lyží (běžky, sjezdové a ski-
alpy) a lyžařskou výbavou,
kterou následně předvedla.

Všichni jsme si společné dopo-
ledne moc užili a děkujeme
všem, kteří přišli. Těšíme se na
další setkání.

Děti a učitelky z Fialek



4 ,KURZY ZAMĚŘENÉ NA OBLAST PÉČE
ZEJMÉNA O OSOBY SENIORSKÉHO VĚKU

�Kapacita kurzu 12 os. Akreditace u MPSV 8 vyučujících hod.

ZÁKLADY PÉČE
O ČLOVĚKA S DEMENCÍO ČLOVĚKA S DEMENCÍ

DOPROVÁZENÍ
UMÍRAJÍCÍCH V ZAŘÍZENÍ

SOCIÁLNÍCH SLUŽEB
UMÍRAJÍCÍCH V ZAŘÍZENÍ

SOCIÁLNÍCH SLUŽEB
ZÁKLADY SPRÁVNÉ

MANIPULACE

NAUČME SE
-OŠETŘOVAT ÚVOD

DO PROBLEMATIKY

VZDĚLÁVÁNÍ PRO NEFORMÁLNÍ
PEČUJÍCÍ A POSKYTOVATELE TERÉNNÍCH

PEČOVATELSKÝCH SLUŽEB
Z TÁBORA A OKOLÍ

� �

Podrobnější informace získáte na telefonním čísle:
+420 777 49 49 48, jihocesky@pecujdoma.cznebo na e-mailu:

Pro pečující a poskytovatele terénních pečovatelských služeb z Tábora a okolí
je kurz zdarma. Projekt „Plánování sociálních služeb v Jihočeském kraji IV.“

Spolu�nancováno
Evropskou unií
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KURZ PLETENÍ A HÁČKOVÁNÍ „KOUSKŮ”
PRO RADOSTA WORKSHOP PALIČKOVÁNÍ

Městys Malšice ve spolupráci
s paní Miluší Bubelovou pořádá:

KDY? 17. 3.  2024
od 10:00 do 15:00 hod.

KDE? V prostorách úřadu
Městyse Malšice

Přihlášky do 11. 3. 2024
- Markéta Prchlíková,

mob.: 608 102 311

Vlnu a jehlice na pletení zajistí a hradí Městys Malšice.
Kurz hradí Městys Malšice

KURZ PLETENÍ
A HÁČKOVÁNÍ

PRO ZÁJEMCE, KTEŘÍ SI CHTĚJÍ VYZKOUŠET
TECHNIKU PALIČKOVANÉ KRAJKY BUDE VE STEJNÝ

ČAS PROBÍHAT WORKSHOP PALIČKOVÁNÍ

Přijďte si uplést nebo uháčkovat další „kousek“
pro radost. A co to bude tentokrát?

Pletenotkaný polštář, čepice, rukavice, pléd,
podsedák, háčkované košíky, ponožky pletené

na  dvou jehlicích, nebo Puffy polštář technikou
pletení bez jehlic.

které i letos věnoval městys
nám všem zdarma. Se slad-
kými a slanými dobrotami nám
letos pomohlo i několik učitelů
a rodičů žáků ZŠ a MŠ Malšice -
moc děkujeme. Svůj stánek
měla i letos malšická škola, kde
pod dohledem paní Brunové
děti prodávaly své výrobky.
K tomu se podávala rybí
polévka, kterou spolu s paní
Brunovou děti uvařily. Naše oči
potěšila výstava paličkování
a ukázka zdobného vánočního
pečiva Markéty Prchlíkové.

Ziskem z prodeje vánočních
dekorací, dárečků a občers-
tvení jsme my i vy podpořili
projekt táborského „Šatníku“
a to na nákup vánočních dárků
pro děti ze sociálně slabých
rodin. Dle informace koordi-
nátorky Bc. Petry Pavlíkové se
společně podařilo splnit
všechna vánoční přání.

Děkujeme všem účinkujícím,
paní starostce i všem pra-
covníkům úřadu městyse za
podporu a pomoc při orga-
nizaci této akce. S vámi všemi
se těšíme na další společná
setkání.

Za KPŠ Lucie Váchová

První adventní víkend jsme
spolu zažili nejen bohatou
sněhovou nadílku, ale v so-
botu i nadílku od Mikuláše
a andělů v kulturním domě
a v neděli vánoční trhy
a slavnostní rozsvícení vá-
nočního stromu před Jed-
notou.

V sobotu si děti v kulturním
domě vyráběly drobné dárečky
pro radost, zpívaly písničky pro
Mikuláše a mohly se vyfotit
v novém foto koutku jako
Mikuláš, anděl a čert. Ten pro
nás vyrobili žáci z 6. A za po-
moci paní učitelky Dvořákové -
Trochové a pana školníky
Drtiny. Všem moc děkujeme.
Děti dostaly od Mikuláše
balíčky plné dobrot a všichni
jsme si odpoledne užili. Děku-
jeme za spolupráci i městysu
Malšice a Jednotě Malšice; a za
finanční podporu Mgr. Pavlu
Klímovi – náměstkovi hejt-
mana Jihočeského kraje.

V neděli jsme se s vámi sešli
před Jednotou, abychom
společně strávili příjemné
odpoledne – pobavili se,
poslechli si a podívali se na
skvělá vystoupení všech
účinkujících a něco dobrého
ochutnali a zahřáli se nápoji,

Mikulášská nadílka a vánoční
trhy s rozsvícením stromku

Lednové pletení a háčkování
kousků pro radost
V sobotu 20. ledna proběhlo
již čtvrté setkání příznivkyň
pletení a háčkování.

Sešlo se nás 19 a tentokrát jsme
háčkovaly košíky a pletly puffy
polštáře.

Poslední kurz před létem plá-
nujeme na březen. Zpestřením

tohoto setkání bude workshop
paličkování, na kterém si zá-
jemci budou moci vyzkoušet
techniku paličkované krajky.
V případě zájmu o tuto
překrásnou techniku rády
nabídneme pravidelné lekce
paličkování.

MP
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SLAVNOSTNÍ OTEVŘENÍ
MATEŘSKÉ ŠKOLY
V úterý 30. 1. 2024 dopo-

ledne proběhlo slavnostní

otevření nové přístavby

mateřské školy.

Pozvání přijal náměstek hej-

tmana Mgr. Pavel Klíma, aby

taky ne, vždyť naši školu řídil

několik let a areál školy jsme

společně vybudovali od ha-

várie topení ve škole až po

stavbu tělocvičny, přístavbu

šaten v ZŠ, rozšíření mateřské

školy, sportovního areálu

a další. Po střihání pásky jsme

si všichni prohlédli nově

vybavenou školku a zmoder-

nizovanou výdejnu, popřáli

jsme paní učitelkám samé

šikovné dětičky a plnou

mateřskou školku.

Přístavba školky byla docela

„stavební rychlovka“. Koncem

roku 2022 se na mě obrátila

zástupkyně ředitelky pro MŠ

paní Alena Šimáková s tím, že

kapacita školky v roce 2023

určitě nebude dostačující,

zastupitelstvo městyse re-

agovalo pružně, přístavbu

schválilo a pak se rozjel

stavební kolotoč.

Už v únoru roku 2023 bylo

vypsáno výběrové řízení,

v březnu 2023 bylo vydáno

stavební povolení veřej-

noprávní smlouvou, v dubnu

2023 byla započata stavba,

v dubnu 2023 nám byla

oznámena podstatná in-

formace a to, že dostaneme

z KIFu (Krajský investiční Srdečně zveme

fond) dotaci 9 milionů korun.

Na Ministerstvu financí jsme

se žádostí o dotaci neuspěli.

V listopadu byla předána

dokončená přístavba, to bylo

i podmínkou KIFu, a 21. 12.

2023 byla školka zkolaudo-

vána. Po kolaudaci probíhala

ještě modernizace výdejny,

původní byla nedostačující

a zastaralá. Do nové výdejny

a gastro vybavení městys

ještě vložil částku cca

700.000 Kč a do vybavení

přístavby MŠ částku cca

1 milion korun. Celkem tedy

přístavba vyšla na 20.878.613

Kč.

To ale není částka konečná.

Musíme ještě připočítat cca

půl milionu korun na pře-

ložku kabelů NN a nové

dětské hřiště, jehož pláno-

vaná výstavba se zatím

pohybuje v částce okolo 3

milionů korun. Samozřejmě,

že se budeme snažit o to,

abychom na výstavbu hřiště

získali dotaci, ale….

Přeji mateřské škole ať je v ní

dobře nejen dětem, ale také

paní učitelkám, které koneč-

ně po letech získaly i pří-

jemné zázemí nejen pro

sebe, ale i pro rodiče. Přeji

i pomocným kuchařkám ať

se jim lépe pracuje v nové

moderní výdejně, která jim

snad ulehčuje práci a také to,

že nemusí jezdit s vozíčkem

jídla po hrbatém venkovním

chodníku za každého počasí.

Všem vám děkuji za trpě-

livost při obrovském hluku na

stavbě, který jste překonali

všichni s nadhledem a vidi-

nou lepšího pracovního

prostředí.

Miloslava Šebková

Srdečně zveme
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Sbor dobrovolných hasičů Malšice

Vás zve na

od 20.00 do 4.00

K tanci a poslechu Vám zahrají skupiny aMuzikanti z Jižních Čech Klávesy Band.
Během večera vidíte znamenitá vystoupeníu .

BOHATÁ PRODEJNÍ TOMBOLA!
( .)LOSOVÁNÍ HLAVNÍCH CEN ve 24:00 hod

SVOZY ZAJIŠTĚNY

HASI KÝČS
P L E S

Založeno 1877

P M .ŘIJĎTE SE POBAVIT A ZÁROVEŇ PODPOŘIT ALŠICESDH

17. 2. 2024
Odjezdy a další info na: www.sdhmalsice.cz

KD MALŠICE

Odjezdy autobusů do Malšic: 18.55 zastávka u Kulíka, 19.00 zastávka u Černých mostů, 19.05 zastávkaMHD MHD MHD
Na kopečku, 19.10 zastávka na Sojčáku E 55,  19.15 zastávka Sezimovo Ústí   , 19.20 Planá u mostu, 19.22 Zhoř,MHD MHD II

19.25 Lom. 19.40 Bečice, 19.45 Lány. Odjezd z Maršova a Obory po tel. domluvě (773 508 636). Návraty autobusů zveřejněny na místě.

V :STUPNÉ 199 Kč
Prodej vstupenek od 1. 2. 2024

ve Vinárně Malšice
Kontakt: Marika Švecová

tel.: 777 168 844

Knihovna městyse Malšice pořádá Cestovatelskou přednášku

Ing. Pavla Kašpara

20. 3. 2024 od 18:00
G F PALERIE RANTIŠKA ETERKY

Knihovna městyse Malšice pořádá zdravotní přednášku

Fyzioterapeut Mgr. Daniel Müller

Kurz pohybového specialisty Mgr. Daniela Müllera zahrnuje jak teoretické
základy, tak konkrétní praktické rady a cvičení, užitečné pro správně
provedené dýchání v profesním i soukromém životě z hlediska pohybového
aparátu. Kurz se zabývá se mj. správným metodickým uvolněním všech
souvisejících částí těla, na kterých je dechový stereotyp založen.

Je samozřejmě doplněn praktickými ukázkami, které jsou zaměřeny na
otevření hrudního koše a obnovu správné dechové vlny, ukázkami ne-
správných pohybových stereotypů s návrhem řešení jak pro dítě, tak
i dospělého jedince.

Galerie Františka Peterky

Srdečně zveme

Do země nejvyšších hor světa – Nepálu nás zavede Pavel Kašpar.

Kolem Annapuren, k vysoko položenému jezeru Tilicho Lake

(5000 m), přes sedlo Thorung La (5400 m) a zajímavá sídla i pralesy

v podhůří Himálaje vystoupáme až na Mera Peak (6461 m)

s výhledy na známé osmi�sícové vrcholy, včetně nejvyššího Mt.

Everestu. Navš�víme hlavní město Káthmándú – Durbar Square,

Opičí chrám Swayanbhunath, největší stúpu světa Bouddhanath

i místo pohřebních obřadů Pashupa�nath.

N E P Á L

Srdečně zveme
Srdečně zveme
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